
Na dnešnej besede spolu s manželkou Markétou Vydrovou ste sa nám 
predstavili ako hudobník a autor piesní, ktoré si s Vami deti s chuťou 
zaspievali. Môžete nám prezradiť viac o Vašich muzikantských aktivitách? 
Především musím říct, že děti skvěle reagovaly na český text, byla radost si s nimi 
zazpívat. Pro děti mám vytvořené dva autorské pořady, jeden s texty z mé knížky 
básniček Na co hrají varani, a druhý s texty básníka a spisovatele Miloše Kratochvíla, 
s ním spolupracuji strašně rád, jeho básničky jsou úžasně vtipné. Pro dospělé se pak 
vyřádím ve folkrockové kapele Evelína. 

  
Okrem besedy ste dnes absolvovali aj komiksový workshop s piešťanskými 
siedmakmi. Zaujať túto vekovú kategóriu nie je ľahké, aké zadanie ste si pre 
nich pripravili a ako ste spokojný s jeho výsledkom? 
Děti dostaly rozpracovaný komiks s naznačeným příběhem a jejich úkolem bylo 
vytvořit scénář a dokončit komiks podle vlastního příběhu. Pracovaly v týmech, svoji 
práci si musely i dramaticky odprezentovat a vylosované týmy i sehrát jako divadelní 
scénku. O sedmácích někdy paní učitelky mluví jako o nejhorším ročníku, ale mně se 
pracuje se všemi věkovými kategoriemi dobře, stejně tak i se sedmáky piešťanskými.  
Děti vždycky dojdou k nějaké překvapivé a veselé pointě, takže o zábavu nouze není 
a kromě toho, že se snad něco netradičně naučí, tak se i dobře baví. A já také!  
 
Váš umelecký záber  je pomerne široký – ste autorom veršov pre deti, 
komiksovým scenáristom, skladáte piesne, máte vlastnú hudobnú kapelu – čo 
z toho Vám robí najväčšiu radosť? 
Vždy mám radost, když se podaří zpracovat nějaký dobrý nápad, zvlášť, když je 
navíc vtipný. Ať už je to scénář komiksu, textová hříčka, dobrá melodie nebo neotřelý 
kytarový riff. Pro děti vymýšlím rád, protože si mohu dovolit i trošku praštěné nápady 
a pak se těšit na jejich reakce. 
 


